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Abstract (en)
The locking unit has a locking element (7) driven by a longitudinally displaceable connecting rod (5). A counter bearing (8) is provided opposite
to the locking element operated in a prominent position. The locking element is attached to a frame (1) or a wing (2). The locking element or the
counter bearing has a flat-formed supporting area (12) that is arranged on a supporting element (15) detachably connected with a base element (14)
in a form-fit manner. The supporting element is made of spring steel.

Abstract (de)
Bei einem Verschluss (6) eines Treibstangenbeschlages (3) eines Fensters mit einem um eine parallel zu einer Treibstange (5) angeordnete
Schwenkachse verschwenkbaren Riegelelement (7) ist ein Stützelement (15) mit einer Stützfläche (12) vorgesehen, welches sich an einem
Gegenlager (8) abstützt. Die Stützfläche (12) ist verstellbar, so dass der Verschluss (6) im verriegelten Zustand durch eine entsprechende
Einstellung der Stützfläche (12) einen dauerhaften Anzug eines Flügels (2) gegen einen Rahmen (1) des Fensters gewährleistet.
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